
Motie vreemd Bomenfonds

Constaterende:

 dat de gemeente de ambitie heeft om CO2 neutraal te worden;
 dat de CO2-toename in onze atmosfeer voor 1/3 deel wordt veroorzaakt door ontbossing;
 dat de wens tot herplant opgenomen is in het bomenbeleid.

Overwegende dat:

 er een ambitieus bomenbeleidsplan ligt dat door de voltallige gemeenteraad is vastgesteld 
op 4 april 2020;

 dit bomenbeleidsplan de ambitie heeft om het aantal bomen in Meierijstad te vergroten 
door onder meer een herplantplicht bij gekapte bomen (mits dat mogelijk is);

 het bomenbeleidsplan geen oplossing biedt voor situaties waar het niet mogelijk is om een 
boom te herplanten, bij illegale kap en bij uitkeringen van verzekeringen bij schade aan 
bomen;

 een Bomenfonds hieraan invulling zou kunnen geven door in die situaties een financiële 
bijdrage te vragen voor het Bomenfonds;

 hiermee extra budget beschikbaar komt voor onderhoud, het bestrijden van plagen en 
ziektes, het planten van extra bomen, het vergroenen van kernen, de instandhouding van 
monumentale houtopstanden en dergelijke.

 
Vraagt het college om:

 Onderzoek te doen naar de meerwaarde van een Bomenfonds waarin antwoord wordt 
gegeven op in ieder geval de volgende vragen:

o welke mogelijkheden er zijn om het Bomenfonds financieel te vullen;
o de beste manier om het Bomenfonds in te richten om de administratieve lasten zo 

laag mogelijk te houden;
o de mogelijkheden om de middelen uit het Bomenfonds in te zetten (voor welke 

activiteiten, onder welke voorwaarden, door wie e.d.).
 De resultaten van dat onderzoek voor 1 januari 2020 aan de gemeenteraad terug te 

koppelen.
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